
 

 
 
 

Sunnmøre Parkinsonforening Årsmøtet 4.3.2023 kl. 12.00  
 
 
Årsmøtet ble avholdt på Thon Hotel Baronen, Ålesund.  
 
Leder Geir Sund ønsket velkommen. 33 medlemmer var til stede og det var ekstra kjekt at flere steder 
på Sunnmøre var representert.  
Møtet startet med at Kari Steinsvik sa noen ord om Arne Thorsnes som gikk bort 15.november 2022. 
Han var med i styret i mange år og var leder for foreningen fra 2009 til 2015. I tillegg var han også med 
i styret i Norges Parkinsonforbund i 2 år. Han ble minnet med 1 minutt stillhet.  
 

Sak 1  Godkjenning av innkalling.  
Innkallingen har stått i «Hør på meg» og ble lagt ut på nettsidene til Norges 
Parkinsonforbund og på sidene til Sunnmøre Parkinsonforening.   
Godkjent  
 

Sak 2 Valg av møteleder.  
Geir Sund ble valgt.  
 

Sak 3 Valg av referent og protokollunderskrivere 
Kari Steinsvik ble valgt som referent.  
Harald Tryggestad og Jørgen Hellevik ble valgt til å underskrive protokollen.  
 

Sak 4.  Godkjenning av saksliste.   
Geir orienterte om at Sak 7 Regnskap vil bli behandlet etter sak 5 Årsmelding.  
Godkjent. 
  

Sak 5.  Årsmelding 2022. 
Solveig Austnes leste Årsmeldingen.  
Det ble kommentert fra flere at den tilsendte fakturaen for kontingent til NPF var noe 
uklar. Spesielt gjelder det at pårørende-medlemmer ikke er skrevet på fakturaen selv om 
beløpet dekker begge to. Styret vil følge dette opp.  
 
Årsmeldingen ble enstemmig godkjent.  
 

Sak 7.  Regnskap 2020.  
Kasserer Terje Nergård startet gjennomgangen med å forklare driftsresultatet og hvorfor 
det er et underskudd for 2022 på kr 92 122,26. Det har vært viktig i 2022 å bruke midler 
fra driftskontoen på ulike tiltak som kommer medlemmene til gode. Deler av 
utgiftspostene ble også kommentert. Lotteritilsynet passer på at midler som tilfaller 
foreningen blir brukt på aktiviteter for medlemmene. SPF har god økonomi og vil også i 
kommende år støtte opp om tiltak til beste for medlemmene.  
 
Regnskapet ble enstemmig godkjent.  
 

Sak 6.  Arbeidsprogram 2021.  
Solveig Austnes leste arbeidsprogrammet.  
 
Arbeidsprogrammet ble godkjent.  
 



 

 
 
Sak 8.  

 
Budsjett 2021.  
Styret har ikke satt opp budsjett for 2023 og har skrevet en begrunnelse for dette i 
sakspapirene. 
Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:  
 
Årsmøtet i Sunnmøre Parkinsonforening vedtar ikkje budsjett for 2022.  
Aktivitetene følger Arbeidsprogrammet som tidligere år.  
 

Sak 9A  Tilskuddsfondet.  
Endring av § 3 siste ledd:  
Styret har sammen med fondsstyret diskutert endring i § 3 om valgperioden for 
medlemmene i styret.  
Kari la fram saken med begrunnelse og følgende forslag til endring § 3 siste ledd: 
 
Fondsstyrets medlemmer velges for 2 år og kan gjenvelges inntil 5 ganger.  
Årsmøtet i SPF kan i spesielle tilfeller fravike dette.  
Sekretær for Sunnmøre PF fungerer også som sekretær for Tilskuddsfondet.  
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Valg av medlemmer til fondsstyret.  

Leder  Else Leite  
Styremedlem  Steinar Furnes  
Styremedlem  May Britt J. Vikestrand  
Vara  Geir Sund  

 
Alle ble valgt med akklamasjon.  
 

Sak 9B Endring i honorar og kompensasjon.  
Geir orienterte om endringene styret har foreslått. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 10  

 
Valg. 
Geir ledet valget.  
Valgkomiteen hadde levert følgende innstilling 

Styremedlem  Gunnar Frøyen   Gjenvalg 2 år  
Styremedlem  Åse Annaniassen  Velges for 2 år   
Styremedlem  Jan Thalberg Velges for 2 år  
   
1. vara  Jørgen Hellevik     Velges for 1 år  
2. vara  Kari Steinsvik   Velges for 1 år  

 
Valgt ved akklamasjon.  
Leder Geir Sund og styremedlem Solveig Austnes var ikke på valg.  
 

  Geir orienterte årsmøtet om at Terje Nergård har sagt seg villig til å være regnskapsfører 
og styret vil konstituere seg med en kasserer/kontaktperson.  
 

Regnskapsfører  Terje Nergård  Velges for 1 år  
Revisor  Edith Dybvik  Velges for 1 år  

 
Valgt ved akklamasjon.  



 

 
 
 
Valgkomité:  
Valgkomiteen foreslo Bente Saxon og ba styret/årsmøtet finne 2 personer og vara. 
Følgende forslag ble framsatt:  
 
Styret får fullmakt til å finne ny valgkomité innen juni 2023  
Enstemmig vedtatt.  
 

 
Geir overleverte en blomsterbukett til Oskar Stokkereit for utmerket arbeid i valgkomiteen i flere år.  
Årsmøtet ble hevet kl. 14.45.   
 
Ålesund 4.3.2022  
 
Kari Steinsvik  
Referent  
 
 
 
Protokollunderskrifter:  
 Sign.        Sign.         
                                                        Harald Tryggestad    Jørgen Hellevik   
 
 
 
 
 

6. mars 2023 
 

Jørgen Ove Hellevik 
 

  
 
 til meg 

 
 

Referatet fra årsmøtet i Sunnmøre parkinsonforening er godkjent 
 

Jørgen Hellevik  
 
 
 

Referat fra årsmøtet i Sunnmøre Parkinsonforening 04.03.2023, godkjent. 
 
 

Harald Tryggestad 
 


